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KUDOWA-ZDRÓJ.  Tutejsza  straż  miejska  -  w  odróżnieniu  od  poprzedniej  kadencji
samorządu  -  pracuje  we  wzmocnionym  składzie.  Poprzednio  tworzyli  ją  komendant  i
funkcjonariusz, teraz skład jest trzyosobowy, bo doszedł drugi strażnik.

-  W  naszej  straży  miejskiej  pracuje  również  urzędniczka  zajmująca  się  czynnościami
administracyjnymi. W tym roku odejdzie na emeryturę. Wszystko wskazuje na to, że na to miejsce
zatrudnimy  kolejnego  strażnika,  gdyż  jest  taka  potrzeba  -  mówi  Aneta  Potoczna,  burmistrz
Kudowy-Zdroju.

Między  innymi  z  myślą  o  zapewnieniu  lepszych  warunków  lokalowych  SM,  w  minioną  środę
przeprowadziła się ona z dotychczasowej siedziby w budynku przy ul. Zdrojowej 27, mieszczącym
klub seniora, do magistratu. Czeka ją więcej zadań. Mieszkańcy oczekują, że skutecznie wypowie
walkę posiadaczom aut, którzy parkują je niekiedy gdzie popadnie - także na zieleńcach i chodnikach.
 

- Podczas niedawnych spotkań z kudowianami wskazywali oni ulicę Zdrojową, na której blokowane
są nawet miejsca przewidziane dla zmotoryzowanych niepełnosprawnych - dodaje burmistrz. - Jak
tylko  zrobi  się  cieplej,  nasi  strażnicy  wsiądą  na  rowery  i  szybciej  będą  przemieszczać  się  po
zatłoczonej niekiedy Kudowie. Mam nadzieję, że też szybciej będą reagować na wszelkie uwagi
płynące  od  naszej  społeczności.  A  póki  co  prowadzona  jest  akcja  ulotkowa,  przypominająca  o
konieczności przestrzegania przepisów porządkowych. W skrajnych przypadkach stosowane będą
blokady na koła pojazdów, bo zakupiliśmy takie urządzenia.

Włodarz kurortu zastanawia się nad formą współpracy SM z policją. Oznacza to zwiększenie liczby
patroli, co w przypadku uzdrowiska, np. w weekendy, kiedy zwiększa się w nim liczba osób, jest
bardzo  ważne.  Nie  chce  jednak,  aby  w  tych  patrolach  strażnicy  stanowili  tło  dla  policjantów
realizujących swoje zadania,  lecz razem rozwiązywali  oczekiwania czy problemy mieszkańców i
przybyszów.

- Zależy mi też na tym, aby kudowscy strażnicy miejscy stali się bardziej pomocni dla turystów. Ich
znajomość Kudowy wielu z nich skróci drogę do obranego celu, np. miejsca noclegowego czy jakiejś
atrakcji.  To  może  spowodować  choćby  gdzieniegdzie  rozładowanie  zatorów w sezonie  letnim -
podkreśla burmistrz A. Potoczna. - No i zależy mi na poprawieniu bezpieczeństwa w obrębie szkoły
nr 3 oraz przedszkola, przy których ciągle istnieje konieczność kierowania ruchem.
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